
REFERAT af 
 
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Leos Alle 
 
Torsdag d. 29.11.07 hos Birger Ib Jensen 
 
Ti stede: Kristina, Ellen Birger og Henning. 
 
1.- Referat fra møde d. 09.10.07 blev godkendt. 
 
2.- Der er modtaget 2 nye trafikmålinger fra kommunen. Sammen med de 3 målinger fra 
Trafiksikkerhedsplan 01 er de i alt 5 målinger opstillet i en oversigt, der viser en stor reduktion i 
trafikken og samtidig en stor reduktion i hastigheden, hvilket nok især skyldes etableringen af 2 
hævede flader og overkørsel ved Ndr. landevej. Et alvorligt problem er dog, at lastvogns andelen 
viser en stigende tendens. Oversigten (udsendes) og de i alt 3 detailmålinger indlægges på 
hjemmesiden. 
Der drøftedes, om målingerne er sammenlignelige, spørgsmål om de er foretaget i ensartede uger 
uden ferie, helligdage mv, samt om der kan foretages sammenligninger med lignende gader, som 
Plantagevej, Nørremarksvej, Ribe Landevej, Bargumsvej, Carstensgade og evt Viddingherredsgade 
og Ludvig Andresens vej. 
 
3.- Ellen og Erik har udarbejdet et forslag til velkomstbrev til nye beboer på Leos Alle. 
Forslaget kan uddeles, men sættes til endelig drøftelse på næste bestyrelsesmøde.(udsendes) 
 
4.- Ellen og Erik har udarbejdet et forslag til medlemskab af Grundejerforeningen. 
Forslaget kan udsendes, men sættes til endelig drøftelse på næste bestyrelsesmøde.(udsendes) 
Ellen får fra Liselotte oversigt over alle medlemmer, og brevet uddeles da til ikke medlemmer.   
 
5.- Hjemmesiden blev drøftet og rost for dens fine stade bl.a. med fornem omtale af Leos Alle 
fundet på Kulturarvshjemmesiden under Vadehavsatlas, samt henvisning til hjemmesiden om Gør 
det selv. 
HSM tilsender ajourføring af tilmeldingsblanket, samt de manglende dagsorden til indsættelse på 
hjemmesiden. 
 
6.- Referat af mødet med kommunen d 22.11.07 (udsendes)(udlægges på hjemmesiden) blev 
gennemgået og bifaldet for dets positive forløb.  
V i skal fastholde det nuværende profil af fortovene med: 
- 1 stk granitkantsten i 10-12 cm´s bredde, 
- 3 stk chausesten i 10x10x10 cm, 
- 1 stk cementflise i 60 cm´s bredde, 
- 1 stk chausesten i 10x10x10 cm, 
- 1 stk cementflise i 60 cm´s bredde. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Der blev oplyst om trafik på over 3000 på strækningen på Leos Alle fra Kongevej til Bargumsvej. 
Problemet med udrykningskøretøjer på Leos Alle fra Brandstationen på Jernbanegade er snart 
overstået, idet kommunen oplyste, at Brandstationen indenfor kort tid flyttes til Ndr. Landevej. 
Der var enighed om den kommende strategi: 
- 1. – Sving på Leos Alle (fra Kongevej) mod Bargumsvej. 
- 2. – Nedsættelse af hastighed fra 50 til 40 km/t. 
- 3. – Planlægning af alletræer og gadebelysning før udførelse af renovering af fortove og ny 
asfaltbelægning. 
 
7.- Den ordinære generalforsamling skal afholdes den anden tirsdag i marts mdr, dvs d. 11.03.08. 
Der var enighed om at forsøge at få: 

- 1.- Hans L. Hansen og Lars Erik Skydsbjerg til at orientere om ”svinget”, og 
- 2.- Stadsgartneren og Stadsarkitekten til at orientere om plan for placering af alletræer og 

gadebelysning. 
På grund af evt fravær ved næste møde oplyste Ellen, at hun kun er villig til valg som suppleant. 
 
8.- Kristina og Birger udarbejder brev til udsendelse til alle beboere på Leos Alle med oplysning om 
al den information der kan findes på vor hjemmeside www.leosalle.dk. 
Kristina og Birger arbejder videre med at finde fonde, hvor der er mulighed for at søge om støtte til 
genbeplantning af alletræer og dertil svarende gadebelysning, såsom Real Dania. 
Henning udarbejder brev  til kommunen for vore bemærkninger til Trafikanalyse for ny 
Trafiksikkerhedsplan.(er udsendt)(indlægges på hjemmesiden). 
 
9.- Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag d. 05.02.08 kl 19,30 hos Britta.   
 
Med venlig hilsen 
 
Henning 


